
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell: 

 

I årets budget finns det 8 miljoner avsatt för i ordnings ställande av fastigheten på Hembygdsvägen. 

Dessa pengar kan enligt förvaltningen inte användas eftersom de står som preliminära i budgeten.  

När är meningen att dessa pengar ska användas?  

Emma Isfeldt (S) 


